



MENTERI Hal Ehwal Ugama, Yang Berhormat Pehin Udana Khatib Dato Paduka Seri Setia Ustaz Haji Awang Badaruddin bin Pengarah Dato Paduka Haji Awang Othman semasa berucap pada Sambutan Bahasa Arab sempena Hari Bahasa Arab Sedunia di Negara Brunei Darussalam.

GADONG, Selasa, 12 Februari. - Menteri Hal Ehwal Ugama, Yang Berhormat Pehin Udana Khatib Dato Paduka Seri Setia Ustaz Haji Awang Badaruddin bin Pengarah

Kuatkan rasa cinta kepada bahasa Al-Quran

Dato Paduka Haji Awang Othman berkata, Sambutan Bahasa Arab sempena Hari Bahasa Arab Sedunia di Negara Brunei Darussalam yang dianjurkan pada tahun ini bertepatan 'Negara Zikir di Negara Zikir'.

Yang Berhormat menyatakan perkara itu semasa berucap pada Majlis Perasmian sambutan berkenaan di Universiti Islam Sultan Sharif Ali (UNISSA), di sini.

Menurutnya, ini adalah peluang besar bagi merealisasikan hasrat Kebawah Duli Yang Maha Mulia Paduka Seri Baginda Sultan dan Yang Di-Pertuan Negara Brunei Darussalam sebagai Negara Zikir dan Doa dengan menguasai dan memahami bacaan Kitab Allah, dan memahami Sunnah Nabi

Junjungan kita Nabi Muhammad Sallallahu Alaihi Wasallam serta memahami buku-buku warisan Islam dengan menguasai bahasa Arab.

Yang Berhormat seterusnya menjelaskan, Hari Bahasa Arab Sedunia ini disambut pada 18 Disember pada setiap tahun, di mana Pertubuhan Bangsa-Bangsa Bersatu (PBB) telah mengeluarkan Resolusi 3190 pada tahun 1973, bagi memasukkan bahasa Arab ke dalam bahasa-bahasa rasmi dan pekerjaan di PBB.

Sejak tahun 2012, katanya, Pertubuhan Pendidikan, Saintifik dan Kebudayaan Pertubuhan Bangsa-Bangsa Bersatu (UNESCO) memutuskan untuk menjadikan 18 Disember sebagai Hari Sambutan Bahasa Arab, yang

Berita dan Foto : Dk. Vivy Malessa Pg. Ibrahim

mana pada tahun yang sama Pertubuhan UNESCO telah mengadakan Sambutan Bahasa Al-Quran buat pertama kali.

"Kepentingan anjuran program-program sambutan seperti hari ini diadakan setiap tahun adalah bagi menguatkan lagi rasa cinta kepada bahasa Al-Quran dan mempelajarinya, khususnya bagi kita di dalam mempraktikkannya di negara kita yang tercinta ini untuk merealisasikan Negara Zikir.

Tujuan ini selaras dengan objektif-objektif bagi ketiga-tiga buah organisasi yang menganjurkan sambutan ini. Sama-samalah kita dalam

memberikan sumbangan di dalam membangunkan Negara Brunei Darussalam," ujarnya

Yang Berhormat ingin memberi galakkan kepada organisasi-organisasi tersebut untuk terus bekerjasama di dalam menganjurkan banyak lagi pelbagai program dan aktiviti yang dapat membantu anak-anak kita di negara ini di dalam memperkembangkan bakat dan kemahiran mereka dari segi akademik, kehidupan mahupun bahasa, yang mana akan menjadikan mereka ini berguna pada diri mereka sendiri dan orang lain, dan menjadi pelapis yang baik kepada generasi lama.

Wujudkan persekitaran bahasa Arab kondusif

GADONG, Selasa, 12 Februari. - Sambutan Bahasa Arab sempena Hari Bahasa Arab Sedunia di Negara Brunei Darussalam diadakan pada hari ini di Universiti Islam Sultan Sharif Ali (UNISSA).

Majlis yang julung kali diadakan ini adalah anjuran bersama UNISSA dengan Kolej Universiti Perguruan Ugama Seri Begawan (KUPU SB) dan Rabitah Antarabangsa Alumni Al-Azhar Brunei.

Hadir selaku tetamu kehormat ialah Menteri Hal Ehwal Ugama, Yang Berhormat Pehin Udana Khatib Dato Paduka Seri Setia Ustaz Haji Awang Badaruddin bin Pengarah Dato Paduka Haji Awang Othman.

Pada majlis tersebut, Yang Berhormat Pehin Udana Khatib Dato Paduka Seri Setia Ustaz Haji Awang Badaruddin juga merasmikan Jurnal Fakulti Bahasa Arab, UNISSA secara dalam talian.

Yang Berhormat seterusnya dibawa melawat Pameran Kreativiti Bahasa Arab yang mempamerkan budaya dan ketamadunan Bangsa Arab.

Tema sambutan Bahasa Arab sempena Hari Bahasa Arab Sedunia tahun ini ialah 'Bahasa Zikir di Negara Zikir'.

Objektif Sambutan Bahasa Arab ini ialah untuk mewujudkan

persekitaran bahasa Arab yang kondusif yang dapat membuka ruang bagi para pelajar untuk berinteraksi dalam bahasa Arab sesama sendiri dan sesama tenaga pengajar di UNISSA dan KUPU SB, dan juga bersama para pelajar dari luar agar kecenderungan mereka terhadap bahasa Arab dan keyakinan diri untuk bertutur dapat dipertingkatkan.

Program Sambutan Bahasa Arab ini juga adalah bertujuan untuk membarigakan kepentingan bahasa Arab sebagai bahasa Al-Quran, bahasa ibadat, bahasa ilmu dan bahasa tamadun kepada masyarakat, di samping meningkatkan kepekaan masyarakat terhadap bahasa Arab dengan menonjolkan usaha, inisiatif dan kejayaan negara, institusi dan individu yang berkaitan.

Begitu juga dapat merealisasikan gagasan Negara Zikir dengan memartabatkan penggunaan bahasa Arab di Negara Brunei Darussalam.

Majlis perasmian Sambutan Bahasa Arab turut dihadiri oleh Setiausaha Tetap Kementerian Hal Ehwal Ugama selaku Ra'es Jawatankuasa Eksekutif Rabitah Antarabangsa Alumni Al-Azhar Brunei; Rektor UNISSA; Ra'es KUPU SB;

Duta dan Perwakilan Negara-negara Arab di Negara Brunei Darussalam.

Seminar ini berlangsung selama tiga hari bermula hari ini dengan diisi beberapa aktiviti seperti Pertandingan Tausyeh, Pertandingan Khat, Pertandingan Qiraah, Forum Bahasa Arab, Pertandingan Mari Bercerita, dan Bengkel Bahasa Arab.

Orang ramai adalah dialu-alukan untuk sama-sama menyertai aktiviti-aktiviti yang diadakan sepanjang Sambutan Bahasa Arab di UNISSA.



ANTARA yang hadir pada Sambutan Bahasa Arab sempena Hari Bahasa Arab Sedunia yang diadakan di Universiti Islam Sultan Sharif Ali (UNISSA).

Kemas kini kemajuan, kerja, aktiviti bersama masyarakat

Siaran Akhbar : Darussalam Enterprise

BANDAR SERI BEGAWAN, Isnin, 11 Februari. - Pertemuan pihak berkepentingan Taman Industri Sungai Liang (SPARK), yang terdiri daripada para penyewa, iaitu Brunei Methanol Company Sdn. Bhd. (BMC); Brunei Fertilizer Industries Sdn. Bhd. (BFI); dan Persatuan Advanced Hydrogen Energy bagi Pembangunan Teknologi (AHEAD) bersama masyarakat setempat anjuran Darussalam Enterprise (DARE) diadakan di Dewan Serbaguna SPARK, di sini.

Acara itu disusun oleh pihak DARE sebagai sebahagian daripada peranan mereka dalam menyediakan dan mengurus Taman Perindustrian di negara ini dalam menampung pembangunan perniagaan dan ekonomi Negara Brunei Darussalam.

Pertemuan bersama masyarakat setempat bertujuan untuk mengemas kini kemajuan, kerja-kerja yang akan datang dalam SPARK dan antara aktiviti pembinaan yang dilaksanakan oleh syarikat-syarikat berkepentingan berkenaan.

Usaha para penyewa atau pihak-pihak berkepentingan dalam menaik taraf dan melaksanakan kemudahan baharu akan membantu menjana ekonomi

utama melalui aktiviti minyak dan gas hiliran.

Acara dimulakan dengan sesi pembentangan dari DARE yang diwakili oleh Pengurus Kanan, Pengurusan SPARK, Awang Abdullah bin Nawil; diikuti dengan pembentangan dari BMC yang diwakili oleh Pengurus HSE BMC, Pengiran Haji Muhd. Ibrahim bin Pengiran Dato Paduka Haji Abu Bakar dan Pengurus Operasi BMC, Awang Mohd. Jefri bin Haji Ahmed; BFI diwakili oleh Pengurus Tapak Thyssenkrupp Industrial Solutions Brn Sdn. Bhd., Rocky Booyzen dan Timbalan Pengurus Tapak, Erik Van Soestbergen; Pengurus Projek Mekanikal, Dextra Fracht; Pengurus Sumber Manusia, Simon Mercier; dan Haji Adinin dan Sons (B) Sdn. Bhd. diwakili oleh Awang Md. Haji Abed bin Haji Abdul Hamid. AHEAD pula diwakili oleh Pegawai Perhubungan Awam, Dayang Nurhazirah binti Mesli.

Pada sesi pembentangan tersebut, para pembentangan mengongsikan mengenai projek-projek yang akan datang di syarikat masing-masing, di mana BMC mengongsikan mengenai

statistik HSE sebanyak 5.4 juta tanpa LTInya, Pemindahan jadual di pesisir yang akan bermula pada 24 Februari dan berakhir sebelum 16 April nanti, termasuk penyelenggaraan kemudahan boya tambahan tunggal luar pesisir BMC, iaitu 14km dari Pantai Sungai Liang.

Manakala BFI yang memulakan pembinaan kilang baja pertama Brunei pada Ogos 2018 mengongsikan mengenai status kerja-kerja pembinaan yang sedang dijalankan di SPARK, aktiviti-aktiviti yang akan datang berkaitan dengan pembinaan jeti dan perancangan logistik bagi pengangkutan peralatan SPARK.

AHEAD yang membina Loji Demo Hidrogenasi dan akan membekalkan bahan api hidrogen ke Tokyo menjelang 2020 pula mengongsikan mengenai pembinaan saluran paip hidrogen yang sedang berjalan dan akan berlangsung hingga Jun nanti, di mana projek tersebut akan bermula untuk pra-pentauliahan pada pertengahan 2019.

Antara yang hadir pada sesi pertemuan itu, pegawai-pegawai kerajaan, penghulu dan ketua kampung juga para penduduk sekitar.



SUASANA Pameran Kreativiti Bahasa Arab.